
Novembrske seje zborov
občinske skupščine

Predsedniki zborov občinske skupščiae so za 21. november sklicali
redne seje. \ a njih bodo delegali obravnavali zelo pomemhne zadeve,
zlasti pa:

— oceno izvajanja re«olucije o politiki nresničevanja družhenega
plana naše občine za obdobje 1981 —85 v lelu 1983.

— osnulek rcsolucije o politiki uresničevanja družbenega plana
naše občine in repuhlike SR Slovenije v letu 1984,

— predlog rebalansa proračuna /a lelo 1983 in osnutek proračuna
za letu 1984,

— anali/o programov ukrepttv za odslranitev molenj v poslovanju v
ozdih, ki poslujejo na meji rentabilnosti ali so v izgubah.

— probliinalikH življenja in dela v KS,
— inlormacija o gradnji soseske Nove Fužine,
— pornrilu komisijt za »dlikovanja v lelu 1983 in
— osnulek dogovora o usklajevanju davčne politike v letu 1984.
Gradiva bodo objavljena v Delegalski tribuni šl. 10-83 in Poroče-

valcu SRS.
Iz sekretariata vkupščine

• Skupščina komunalne
skupnosti: Zmanjševati
razlike med Ijubljanskimi KS

Za sredo, 19. oktobra, ob 11. uri jc bila sklicana seja obeli zborov
bkupščine samoupravne komunalne skupnosti naše občine. Tik pred
pričetkom seje, ko so bili zbrani že vsi delegaii, pa je šest dclegatov
zbora izvajalcev iz Komunalnega podjetja Ljubljana. skupaj s pomoč-
nikom generalnega direktorja tovarišem Sestom, kljub oddanim pove-
rilnicam, brez obrazložitve dvoiano zapustilo. Zaradi (ega je bil zbor
izvajalcev nesklepčen in je zasedal le zbor uporabnikov.

Obravnaval je poročilo o realizaciji plana urejanja stavbnih zemljišč,
novogradenj in rekonstrukcij po KS in vzdrževanja kolektivnih komu-
nalnih naprav za obdobje januar -junij 1983. Deiegati ->o ugotovili, da
za boljše izpolnjevanje plana primanjkuje sredstev in da nastopajo te-
žave tudi pri pridobivanju zemljišč za gradnjo nekaterih komunalnih
naprav. Zato so sprejeli sklep, s katerim pozivajo vse KS, da pri tem
nudijo strokovnim službam vso potrebno poraoč.

Zbor je podprl rebalans plana Mestnega potniškega prometa v Ljub-
Ijani, ker je v njem predviden tudi nakup tridesetih novih avtobusov.

Pri obravnavi o$nutka samoupravnega sporazuma o usianovitvi ko-
munalne interesne skupnosti v Ljubljani so imeli delegati nekaj pri-
pomb in predlogov za dopolnitev tega dokumenta. Zahtevali so. da se
vpliv delovnih Ijudi in občanov na odločanje o vseh zadevah s komu-
nalnega področja z novo organiziranostjo ne zmanjša, temveč še okre-
pi. Polcg tega naj se z združevanjem sredstev v novoorganizirani ko-
munalni skupnosti zmanjša razlika med razvitejšimi in manj razvitimi
KS. V vseh ljubljanskih občinah je potrebno najprej zagotoviti vsem
občanom dovolj neoporečne pitne vode in prebivanje v zdravem oko-
Iju.

H.
SKUPŠCINA KULTURNE SKUPNOSTI

• Osnove za planiranje niso
mrtve črke

Delegati obeh zborov skupščine občinske kullurne skupno^li ->o se
dne 24. oktobra sestali na svoji 8. skupni scji; vendarzbor uporabnikov
ni bil sklepčen. Prisotni celegati so kljub temu s sejo nadaljevali —
pisno soglasje k sprejetim sklepom pa naj bi bilo od manjkajočih kon-
ferenc delcgacij iz ozdov in KS zagotovljeno naknadno.

Najprej soobravnavali udeležbo deiegatov na sejah skupščine v 111.
mandatu ter por«čilo o delovanju in nadaljnjem razvoju Cankarjevega
doma.

Glavna točka dnevnega reda pa je bila obravnava osnutka programa
občinske in Ijubljanske kulturne skupnosti za leio ly84. Delegali so
imeli pripombe na pretiranezahtevke nekaterih izvajalskih organizacij
v okviru ZKS - pojavlja se tudi do 100-odstotno povečanje ^redstev v
primeri z letom 1983. Glede na to bi bilo potrebno ugotoviti, zakaj
senekaiereizvajalskeorganizacije nisodržalesprejetih osnovzaplani-
ranje. Nujna bj bila večja usklajenosl, in to ne sarno med področji kul-
ture temvečtudi vokviruposameznih področij s poudarkorn na obsegu
in kvaliteli. Zavzeli pa so se ludi za realnejše razmerje med profesio-
nalno in Ijubileljsko kulluro. V.K


